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Radny Rady Miasta Wtoctawek
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dr Marek Wojtkowski

Prezydent Midsto Wloclawek
Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim stu2bom komunalnym by zechciafy zwiqkszyi iloSi autobus6w
kursujqcy w godzinach od 7.00 do 7.45 od przystanku Okrzei (obok PKO BP) do szk6l:
ll Liceum im. Mikofaja Kopernika iZespotu Szk6t Elektrycznych.
Do tej pory dostqpne sa autobusy: ut9" -1.24,7.ss (autobus szkolny- jak dzieci mogq
zdqiyf na 8.00 do szkoly?), ,,4" -7.t2,7.42, ,,8" -1.A4,7,94.

W tych godzinach korzysta z autobus6w du2o mtodzie2y doje2d2ajqcej do szk6l na
Zazamczu z terenu cafego miasta, jak r6wnie2 du2o uczni6w jest z poza Wtoctawka.
Autobus6w jest zbyt mafo, sq bardzo przetadowane, nie wspomnq o problemie zamkniqcia
drzwi przez kierowcq.
A w dobie pandemii dystansu spotecznego BRAK!

W trosce o bezpieczeristwo naszych dzieci mieszkaricy Wloclawka zwracajq sig do
Pana Prezydenta o szybkq interwencjq.

Z powa2aniem
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